



| <b>PROTOKOLL STYREMØTE</b><br><b>Stange Jeger- og Fiskeforening</b> |                                                                                                                                                                                                              |
|---------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Sted/dato:</b>                                                   | Styremøte, Temmen, søndag 02.11.25, kl. 18.00 – 19.45                                                                                                                                                        |
| <b>Deltakere:</b>                                                   | Arne Hamarsland, Knut Røise Olsen, Bjørg-Karin Ringen, Hermann Floden, Frode Strandlie, Ole Mattis Lien (møteleder), Rolf Hanstad, Kim Arne Røhne, Siw Kr. Moen, Sigbjørn Stensrud og Anne Marthe Gjestvang. |
| <b>Forfall:</b>                                                     | Tor Enger og Levi N. Tyriberget.                                                                                                                                                                             |
| <b>Referent:</b>                                                    | Anne Marthe Gjestvang                                                                                                                                                                                        |

#### **Sak 25-41 Økonomi**

OM i Tor sitt fravær: Det står igjen en del både på inntekt og utgift, her vil det derfor komme endringer.

Resultat pr. nå så langt i år 145 000 i overskudd.

Tilskudd fra SA for 2025 må sjekkes videre, samt for lite fra dem et tidligere år, fått mindre enn avtale tilsier

Momskompensasjon kommer i desember.

Status søknader: Rolf og Ole Mattis har sendt søknad for klubbhuset til Stange og Romedal Brannkasse pålydende 266 000, og skal søke Sparebankstiftelsen med frist 1. desember. Frode og Bjørg-Kari skal søke Sparebankstiftelsen for lerduebana.

Sparebankstiftelsen har også fortløpende tilsagn på beløp opp til NOK 30 000, uten søknadsfrist.

Dette kan vi benytte oss av, eks. monitorer på riflebana som koster kr. 15 000 pr. stk.

Ingen rapportering i manko.

#### **Sak 25-42 Lysjøsætra**

Saken ble behandlet sammen med Sak 25-44 Tilrettelagt leirplass ved Lyssjøen.

Leieforholdet er behandlet tidligere, ingen behov for bruk er blitt innmeldt. Fire jaktkort følger Lysjøsætra, to ordinære og to gjestekort. Framleie er KUN mulig til egne medlemmer. Stange Almenning (SA) var positive til evt. overføring av leieforholdet til Pilegrimsleden.

Pilegrimsleden vil lage en tilrettelagt plass med universell utforming ved Pinnfallvika der fiskeutvalget har utført mye forvaltningsarbeid med gytebekken. Gytebekken ligger midt i området der ny tilrettelagt plass er planlagt. Selve plassen berører ikke bekken, men aktiviteten rundt vil kunne berøre bekken. SJFF er forespurt om vi vil være samarbeidspartner i prosjektet.

For øvrig har Mjøsli hyttefelt planer om småhytter på Tangfallodden, med taubane fra andre sida av sjøen der Mjøsli har en aktivitetsplass

Vedtak: SJFF er generelt skeptiske til nedbygging av natur.

Telefonsvar til Pilegrimsleden om at vi ikke støtter utbyggingsplanene, men foreslår at de benytter Lysjøsætra i stedet, der planer kan effektueres uten nedbygging av natur.

Skriftlig svar til Stange Almenning vedr. nedbygging av natur. Beholder leien av Lysjøsætra inntil saken er avgjort med SA og Pilegrimsleden, avgjøres hos oss senest før neste forfall 010726. Ole Mattis svarer ut disse to.

#### **Sak 25-43 Lavvoen på Temmen**

Salg av lavvoen er diskutert tidligere, ingen behov for bruk er blitt innmeldt. Rolf har ikke foreløpig oversikt over hva vi kan få for den ved salg. Lavvoen var verdt ca. 120 000,- som ny og uten inventar.

Vedtak: Lavvoen selges med inventar. Unntatt den mobile murikaen/bålpanna. Deretter selges dieselvarmer. Siw Kr. og Rolf tar saken.

Det skal ikke settes opp gapahuk der lavvoen har stått.

#### **Sak 25-44 Tilrettelagt leirplass ved Lyssjøen**

Saken ble behandlet sammen med Sak 25-42 Lysjøsætra, jfr. denne.

#### **Sak 25-45 Jaktkortsaken med RASA**

Saken har gått siden 2019 da det ble innført salg av jaktkort på begge almenninger for innbyggere i Stange kommune, men romedølene var uenige, og det endte med at romedøler fortsatt kan jakte i SA, mens stangesokninger ikke kan jakte i RA slik det opprinnelig var.

Møte mellom leder i Romedal og Vallset JFF Jon Børge Lundsbakken, og leder SJFF Ole Mattis og leder viltutvalget Knut har hatt møte og diskutert saken. Vi avventer svar fra leder i RVJFF da det skulle avholdes et internt møte i RVJFF i saken. Ved et evt. negativt svar går det an å «dandere» småviltkort på en annen måte enn hva det innebærer pt.

#### **Sak 25-46 Innkjøp lerduer**

Jfr. sak 25-19 Økonomi

Vedtak: Må framskaffe dokumentasjon på om det er lov å bruke opp det man har på lager av «gammel» type lerduer, før et evt. innkjøp av mer «gammel» type due.

Frode sjekker.

E-post fra Bjørg-Karin 301025: «Regelen er: Leirduer vi har på lager den 26. april 2026 kan ikke brukes dersom de inneholder mer enn 50 mg/kg PAH, da forbudet trer i kraft denne datoen. De skal destrueres eller leveres inn i henhold til regelverket. Men det er en overgangsperiode på ett år fra 22. april 2026, men etter dette må alle leirduer som overskrider grensen være fjernet fra bruk. Så da kan vi om vi ønsker handle inn til bruk til 22.april 2027».

Vi har igjen om lag 3 paller med duer, 5 nye paller er trolig for mye å kjøpe. Haglepatroner er trolig mer fornuftig å kjøpe nå. Det er ikke så stor forskjell i pris. Tor skulle hente inn tilbud på Jaktia for duer og patroner.

Vedtak: Avventer innkjøp til tilbud foreligger.

#### **Sak 25-47 Junior- og medlemspriser for skyting og ammo på lerduebana**

Jfr. protokoll sak 25-24 Junior- og medlemspriser for skyting og ammo på lerduebana

Vedtak: Tidligere vedtak om at juniorer skal subsidieres på due- og patronserie skal videreføres;

Junior 80 kr (senior 160 kr). Enighet om man bør bestrebe seg på å ha medlemsfordeler.

Tas opp i styremøte for videre behandling, senest før neste sesong.

Vedtak: Møtet er ikke avholdt, utsetter saken til internt møte er avholdt.

### **Sak 25-48 Foreningas nøkler**

Status v/Rolf: Mangler nøkler fra tidligere leder, Rolf sjekker videre. Ellers god oversikt. Nye søppeltømmere har ingen nøkkel, de skal få. En elektriker har hatt nøkkel.

### **Sak 25-49 Fellesmøte med SA og R&V**

Samarbeidsmøte mellom Stange Almanning, Romedal og Vallset JFF og oss avholdes årlig i november. Fjorårets fellesmøte bestemte møtedato for 2025 til løselig å være 24. november. Avholdes på Lisetra.

Vedtak: Vilt- og fiskeutvalget er de aktuelle utvalg for deltakelse. Knut og Sigbjørn, samt Ole Mattis og Hermann deltar fra SJFF. Avventer innkalling fra R & V JFF.

### **Sak 25-50 Digitalt medlemsblad**

Vi mangler e-postadresse til en del medlemmer, noe som «hemmer» utgivelse av digitalt medlemsblad.

Vedtak: Benytte masseutsendelse av SMS i medlemsadministrasjonen med oppfordring om å oppdatere «min side» med gjeldene e-postadr. Samt informere om at vi kommer til å sende ut digitalt medlemsblad. Anne Marthe sender SMS.

Intern frist 1. desember for innsending av saker (inkl. bilder) til Ole Mattis som setter opp bladet som enkel pdf-fil.

### **Sak 25-51 Status utvalgene**

Driftutvalget: Varmepumpe ferdig installert og virker.

Det skal hugges en del vindfall etter uværet Amy.

Dasstanken er tømt for vinteren.

Søppelcontaineren skal tømmes til uka.

Ny bom i aluminium er satt opp. Trenger å borre hull under bærelaget

Elgabaneutvalget: Fått tildelt jaktfeltstevne 8. mars. Ivar og Kim Arne skal lage tak over elektronikken. Beskyttelseskivene foran elektronikkskivene er montert for vinteren.

Hundeutvalget: Det skjer ikke noe nå annet enn salg av hundefôr. Det gikk mye fôr før jakta, nå går det jevnt.

Hadde vakt denne uka på den første simulatorskytinga for sesongen.

Fiskeutvalget: Det ble særs vellykket med det nye løpet i Gransjøen, det er «testet» med nye nedbør. Prøvefisket i Bergsjøen ble avsluttet med røyegarn denne uka, og avventer nå rapport på hele prøvefiskeprosjektet.

Hadde vært interessant med informasjon om nye fiskemetoder i Mjøsa, sett i sammenheng med soppangrep. Temperatur er det vesentligste for soppoppvekst. Videre skal det bygges ny dam på Hunderfossen, fra en- til tovegs fiskevandring. Dette kan påvirke mjøsfisken. Arrangere en temakveld/foredrag med dette som tema?

Viltutvalget: Møte avholdt med R&VJFF vedr. jaktkortsaken, jfr. sak 25-45 Jaktkortsaken med RASA Kattespør, hva har vi i år?

Knut og Adrian samler hjortebukkbilder fra viltkamera. Har mange ulike bukker, men ingen hind eller kalver avbildet.

Viltutvalget kan bidra med noe på JOFS neste år, f.eks. fellefangst eller annet.

SA har bidratt med kr 10 000 til utstopping av den felte gaupa fra sist vinter som ble donert oss. Har kontaktet beitelaget, og tror vi får bidrag fra dem også.

Kvinneutvalget: Ikke skjedd så mye nå, skulle ha introjakt hare, men med en påmeldt deltaker er jakta avlyst og vi er velkomne til å bli med naboforeningene i stedet.

Lerdueutvalget: Hadde åpent ei uke mer på høsten enn oppsatt på aktivitetskalenderen.

Har lagt ned rør for kabler. Mangler å koble opp.

Har stort sett fått stengt ned det meste på bana.

Må få avholdt tidligere avtalt møtet mellom Frode og Tore i utvalget, og Rolf og Ole Mattis fra styret.

Barn- og ungdomsutvalget: Jfr. e-post fra leder Levi i hans fravær: «Det er ikke mye å oppdatere fra barn og ungdom, men jeg deltar på samling i Elverum sammen med Bjørg Karin på tirsdag».

## **Sak 25-52 Eventuelt**

Ny avfallsavtale inngått med Østlandske gjenvinning. Tidligere avtale med Ragn Sells er sagt opp.

Simulatorskyting, ukedag. Forsetter med onsdager ut året. Bytter til torsdager i 2026. Dette pga. «

Styremøter ukedag. Søndag vanskelig dag for flere tillitsvalgte. Søndager på vedtatt møteplan endres til påfølgende mandager. Søndag 30 november utgår, neste styremøte blir mandag 15. desember.

Vindmøller Bjørg-Karin. Syns vi skal gi høringsuttalelse til Fylkeskommunen sin aktualisering av saken. Forøvrig har Elvia beregnet et annet og mindre behov ved Sørli enn det SA opererer med.

Perfish Anne Marthe. Salg av fiskekort via Perfish ble innført på sensommeren. Skal vi gå over til fiskekortsalg kun via Perfish, og evt. SMS? Evt. si opp fiskekortsalg på Inatur? (Vi beholde utleie av Stjernebeita på inatur).

Perfish sin enkleste løsning koster oss ingen ting. Hos Inatur har vi en «abonnementskostnad». Setter kasserer Tor på saken. Hva er våre utgifter på Inatur, og SMS-salg? Settes opp som sak på neste styremøte (desember) siden vi har kalenderår-salg på årskort på fiskekort.

Ole Mattis bestiller et metallskilt hos Perfish med informasjon om fiskekortsalg.

**Neste styremøte avholdes mandag 15. desember kl. 18.00**